
 

 

                      KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 26  TOPOLANY 

______________________________________________________________ 

Zápis z jednání komise 14. 9. 2021.       

                                                                                                                      

Přítomni:                                                                                                   

Koutková Alena, Poláková Dagmar, Pospíšil Mojmír, Bc. Prosecká Irena, 

Roubalíková Jana, Stodůlka Václav, Vilímec Dušan ml.,                                  

Eva  Vařeková, předsedkyně         

Hosté: p. Teimer a strážník MP 

Jednání je nahráváno pro potřeby komise a Alenou Koutkovou 

Zapisovatel – Vařeková, ověřovatel zápisu – Poláková 

Městská policie – upozornění na nevhodné parkování dodávky na ul. Nedbalova 

– bude prověřeno  

 

Došlá pošta: veřejné projednání parkovací politiky 

                                                                                                                        

Různé: 

 

- - oprava zábradlí kolem potoka  na ul. Br. Čapků – A. Koutková prověřuje 

možnosti – úkol trvá, komise schválila vyčkat do příští schůze na vyjádření 

oslovené firmy, hlasování 6 pro, 2 se zdrželi. A. Koutková byla požádána o 

průběžné informování komise. Proběhla diskuse o náhradním řešení, pokud       

se nepodaří zhotovit zábradlí.  

- - chodníkovné –  oprava povrchu vozovky ul. U parčíku – v rámci záruční 

doby byla opravena prasklina   

         

 

 

 

Do provozu byl uveden nový rozhlas, pokud je někde špatná slyšitelnost, 

prosíme občany o  nahlášení na detašovaném pracovišti nebo členům komise.  



 

 

Žádosti přítomného občana: 

- požadavek na zabezpečení bezpečnosti chodců na ul. Třešňová – výstavba 

chodníku není možná, stávající značky  nejsou řidiči respektovány,  

- požadavek na vybudování kvalitního hřiště z dotací, jako v ostatních 

městských částech, požaduje vyvolat jednání s oddělením  sportu 

- nesouhlasí s navýšením daně z nemovitosti – chybí obchod, lékař a pošta, 

navrhuje připojení k Hněvotínu 

- upozorňuje na závady v doručování pošty, požaduje vyšetřit, kdo pojmenoval 

ul. Třešňová, stejně  jako v Samotiškách. Komise již o nápravu doručování 

požádala v minulém roce. Řešení špatného doručování  není v kompetenci 

magistrátu ani komise, jedná se o vztah občanů s Českou poštou.  

 

 

        

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              

Termín příští veřejné schůze – úterý 5. 10. 2021 v 18, 30 hod.  

Podněty k jednání mohou občané podávat elektronicky na kmc26@olomouc.eu. 

 

 

 

 

Zapsala: Eva Vařeková                              Ověřila: Dagmar Poláková 

    

 

 

 

 

 


